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PROTOKÓŁ NR 28/2013 
 

Z dwudziestej ósmej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2013 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1145. 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 
1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
5. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 35 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 6 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych, 
sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska – proszę o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – proszę o dodanie do porządku obrad projektów uchwał:  

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest 
Wójt Gminy Karniewo, w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Czerwonka w sprawie powierzenia 
zadania publicznego polegającego na przekazaniu zarządzania drogą publiczną, w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Czerwonka. Projekty te zostały omówione na posiedzeniu komisji. 

Głosowanie:  
15 osób –„ za” wprowadzeniem zmian do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po zmianach.    
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVI i XXVII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2013-2020. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 
10. Podjęcie uchwały sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Gzy w sprawie 

powierzenia zadania publicznego polegającego na przejęciu zarządzania drogą publiczną. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych dla nauczycieli realizujących w ramach etatu 
zajęcia o różnym wymiarze. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, 
których zarządcą jest Wójt Gminy Karniewo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Czerwonka w sprawie powierzenia 
zadania publicznego polegającego na przekazaniu zarządzania drogą publiczną. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czerwonka. 
15. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie. 
16. Informacja o pracy szkół w roku szkolnym 2012/2013. 
17. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
18. Wolne wnioski i zapytania. 
19. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.pkt.3 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokoły z poprzednich sesji 
są do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Ponieważ nikt z radnych nie 
zgłaszał uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto protokoły z XXVI i XXVII sesji Rady Gminy 
Karniewo. 

Głosowanie: 14 osób –„ za” przyjęciem protokołów. 
 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że 28 sierpnia 2013 roku odbyło 
się wspólne posiedzenie komisji, na którym zostały omówione projekty uchwał podejmowane na 
dzisiejszej sesji. 

 
Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Marcin Chrzanowski – przetarg na drogi wygrała firma SPHR, czy jakość będzie 
odpowiadała wymaganiom? 

Radny Andrzej Chełchowski – proszę o rozmowę w sprawie ronda i wody zalegającej na 
przejściu dla pieszych. Zbliża się koniec gwarancji, a nic nie zostało naprawione. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi będą udzielane w punkcie 17. 
 
Ad.pkt.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 
lata 2013-2020. 
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Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2013-2020 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji. Prosimy o 
odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2020. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXVIII/146/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2013-2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Marianna Michalska – Plan  dochodów  zwiększa się o 340,00 zł z tytułu zwrotu nienależnie 

pobranego świadczenia rodzinnego w 2012 r. Pozostałe zmiany dotyczą przeniesienia tej samej kwoty 
dochodów między działami, rozdziałami i paragrafami  /środki z FOGR/ – nie mają one wpływu na 
ogólną wielkość planu dochodów, w tym majątkowych. 

Plan przychodów zwiększa się 95.000,00 zł –  z tytułu wolnych środków. 
Plan wydatków - łączne zwiększa się o kwotę 95.340,00 zł, w tym:  
- plan wydatków bieżących – zwiększenia 103.340,00 zł ,  
- plan wydatków majątkowych - zmniejszenie o 8.000,00 zł. 

Deficyt budżetu zwiększa się o kwotę 95.000,00 zł. Pozostałe zmiany wynikają z bieżącej realizacji 
budżetu i nie mają wpływu na ogólną kwotę planu wydatków. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany zostały bardzo szczegółowo omówione 
na posiedzeniach komisji. Prosimy o odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 

Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXVIII/147/2013 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok została 

podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – uchwała ta podejmowana była w ubiegłym roku, a dotacja 

dotyczy chodnika w Gościejewie. Umowa zawarta została w poprzednim roku, zakończył się rok 
budżetowy i musimy od nowa podjąć procedurę w celu przekazania środków. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 

Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXVIII/148/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Makowskiego została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.10 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Gzy w sprawie 
powierzenia zadania publicznego polegającego na przejęciu zarządzania drogą publiczną. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – uchwała dotyczy trasy Gzy – Wójty – Szwelice, nasz odcinek to 
2,6 km. Mamy przygotowaną dokumentację. Chcemy złożyć wniosek na „schetynówkę”, w tym celu 
proponowana jest ta uchwała. Stan prawny drogi jest uregulowany.   
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Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Gzy w sprawie powierzenia zadania publicznego 
polegającego na przejęciu zarządzania drogą publiczną. 

Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXVIII/149/2013 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Gzy 

w sprawie powierzenia zadania publicznego polegającego na przejęciu zarządzania drogą publiczną 
została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.11 

Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych dla nauczycieli realizujących w ramach etatu zajęcia 
o różnym wymiarze. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został bardzo szczegółowo omówiony 
na posiedzeniu komisji. Czy są pytania? Brak pytań. Prosimy o odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych 
dla nauczycieli realizujących w ramach etatu zajęcia o różnym wymiarze. 

Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXVIII/150/2013 w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych dla nauczycieli realizujących w ramach etatu zajęcia 
o różnym wymiarze została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg, których zarządcą jest Wójt Gminy Karniewo. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – nigdy nie było takiej uchwały, jednak w ostatnim czasie firma 
wystąpiła do nas z wnioskiem i jest konieczność określenia stawek opłat. Mamy obowiązek ich 
ustalenia. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Wójt Gminy 
Karniewo. 

Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXVIII/151/2013 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg, których zarządcą jest Wójt Gminy Karniewo została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.13 
Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Czerwonka w sprawie 

powierzenia zadania publicznego polegającego na przekazaniu zarządzania drogą publiczną. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – Gmina Czerwonka wystąpiła do nas z prośbą o powierzenie 

zadania publicznego polegającego na przekazaniu zarządzania drogą publiczną, chodzi tu o 300 
metrów drogi w Obiecanowie, ponieważ chcą złożyć wniosek.  

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia z Gminą Czerwonka w sprawie powierzenia zadania publicznego polegającego 
na przekazaniu zarządzania drogą publiczną. 

Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
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Uchwała Nr XXVIII/152/2013 w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Czerwonka w 
sprawie powierzenia zadania publicznego polegającego na przekazaniu zarządzania drogą publiczną 
została podjęta jednogłośnie.  

 
Ad.pkt.14 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czerwonka. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – jeśli wniosek przejdzie, zobowiązujemy się do udzielenia 

pomocy finansowej, proporcjonalnie do odcinka i wartości przetargowej. 
Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Czerwonka. 
Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały.  
Uchwała Nr XXVIII/153/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czerwonka 

została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.15 

Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – temat ten został bardzo szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji. Czy są pytania?  
Alina Karczewska – czy Wójt zamierza wprowadzić reorganizację w kwestii pielęgniarki 

szkolnej? 
Wójt Gminy Michał Jasiński – nie jest to w gestii wójta, odpowiada za to dyrekcja w szkołach. 
Jan Mordwiński – tytułem sprostowania – rozmowy te powinny odbywać się w węższym 

kręgu. Wpłynęła oferta z poradni, dotycząca pielęgniarki szkolnej przez trzy dni po cztery godziny 
oraz wyposażenie gabinetu. Na dzień dzisiejszy nie mamy takiego pomieszczenia, ale propozycja jest 
kusząca. 

Alina Karczewska – potrzebna jest nam liczba dzieci we wrześniu. 
Jan Mordwiński – jest to decyzja dyrektora, oraz to, kto będzie sprawował opiekę. 
Alina Karczewska – tu potrzebna jest nasza zgoda. 
Jan Mordwiński – bez zgody dwóch stron nie będzie współpracy, a jeśli już rozmawiamy 

publicznie, to czekam teraz na Pani ofertę. 
Alina Karczewska – na zebraniu rodziców było mówione, że będzie nowa pielęgniarka. 
Jan Mordwiński – takie prawo mają rodzice i mają prawo decydować.  
Alina Karczewska – to jaką ja mam złożyć ofertę, jeśli ta współpraca trwa tyle lat? 
Jan Mordwiński – teraz mamy 2 ośrodki zdrowia, wcześniej nie było takiej sytuacji.  
Alina Karczewska – ja zatrudniam pracowników i muszę wiedzieć. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – kończę tą dyskusję, po sesji będzie na to czas 

aby porozmawiać w węższym gronie. 
 

Ad.pkt.16 
Informacja o pracy szkół w roku szkolnym 2012/2013. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – temat ten został bardzo szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji, mamy bardzo szczegółowe informacje od Dyrektorów szkół, 
Dyrektorzy są obecni na sesji. Czy są pytania? Brak pytań. 
 
Ad.pkt.17 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
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Wójt Gminy Michał Jasiński – Obawy zawsze są, ale musimy pilnować zapisów z przetargu. 
Najważniejszym kryterium jest tu cena. 

 
Ad.pkt.18 

Wolne wnioski i zapytania. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – dziś radni otrzymali informację dotyczącą 

budżetu w pierwszym półroczu 2013 roku. 
Radna Maria Bonisławska odczytała zaproszenie na Dożynki Powiatowe, które odbędą się 

01.09.2013r. w Gminie Czerwonka. 
Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski – proszę o bieżące przeglądanie naszej strony 

internetowej, ponieważ są tam zamieszczane wszelkie komunikaty. Proszę również o ustalanie 
terminów zebrań sołeckich. 

Sołtys Chrzanowo Bronisze – jest problem z dojazdem na kolonie przy odbiorze śmieci. 
Radny Andrzej Chełchowski – firma musi odebrać śmieci od wszystkich. 
Sołtys Obiecanowa – w ostatnim czasie na moim terenie pojawiła się osoba, która robiła 

zdjęcia i była niemiła. Mówię o tym informacyjnie. 
Sołtys z Zarąb – już dwa razy nie były odebrane śmieci, a tak poza tym, to firma twierdzi, że 

zabiorą tylko 3 worki a resztę zostawią.  
Sołtys Żabina Łukowskiego – na jakiej zasadzie płacimy za śmieci za 3 miesiące z góry? 
Sołtys Konarzewo Bolesty – była kiedyś mowa o projekcie z Gminą Gołymin i Krasne. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – nie wiemy co to za firma fotografowała w Obiecanowie, na 

pewno nie był to nikt z Urzędu. W umowie z odbiorcą są zapisane kary w przypadku nie 
wywiązywania się z umowy. Mamy teraz okres przejściowy więc wszystko jeszcze się dogrywa. Opłaty 
są z góry, ponieważ każdego miesiąca płacimy firmie odbierającej odpady i tak mamy zapisane w 
uchwale. Była o tym mowa na wielu poprzednich sesjach.  

W poprzedniej kadencji była propozycja współpracy z Gminą Gołymin i Krasne, ale Gołymin 
nie był zainteresowany. 

Izabela Orłowska – przedsiębiorca ma odbierać nielimitowaną ilość odpadów. Wiemy, że 
pracownicy mieli wytyczne co do ilości, interweniowaliśmy i w tej chwili nie ma już takich sytuacji. 
Jeśli posesja jest do 200 metrów od drogi, to pojemnik wystawia właściciel, natomiast jeśli dalej, to 
muszą wjechać. W umowie nie ma mowy o wjeżdżaniu na podwórko. Jeśli komuś nie odebrano 
odpadów, to proszę do mnie zgłaszać, będziemy interweniować. Płatność jest kwartalna, ponieważ 
my płacimy co miesiąc i musimy mieć na to środki. Jeśli ktoś ma problem z płatnością, rozkładamy na 
miesiące. Wyposażenie w pojemniki nie jest obowiązkiem ustawowym, opłata też nie jest za 
pojemnik, można wystawiać worki. Każde nie odebrane odpady proszę zgłaszać. 

Ad.pkt.19 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska dziękując 

wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 

  Beata Krystyna Jackowska 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


